
Protokół Nr 30/2007  
z posiedzenia Zarządu Powiatu w Kluczborku 

w dniu 25 września 2007r. 
 
 
 Posiedzenie Zarządu otworzył Starosta Kluczborski – Piotr Pośpiech. W posiedzeniu 
uczestniczyli wszyscy członkowie Zarządu, Sekretarz i Skarbnik Powiatu oraz Naczelnik 
Wydziału Edukacji i Sportu.  
 
Kolejno członkowie Zarządu przyjęli jednogłośnie następujący porządek obrad: 
 
1.Otwarcie posiedzenia. 
2.Sprawy finansowe: 
a/uchwała w sprawie przeniesienia środków z rezerwy ogólnej budżetu, 
b/umowa z Urzędem Marszałkowskim Województwa Opolskiego w sprawie spłaty     
zadłużenia Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Likwidacji w 
Kluczborku za wykonane porady chirurgiczne na rzecz SPZOZ w Kluczborku  
w 2001 roku, 
c/wniosek Przewodniczącego Powiatowej Rady Sportu w Kluczborku w sprawie propozycji    
wydatkowania środków finansowych budżetu powiatu na zadania w zakresie kultury    
fizycznej w 2008r., 
d/pismo Burmistrza Byczyny w sprawie rozliczenia z dotacji celowej przeznaczonej na 
dofinansowanie imprezy ,,XXV Zlotu Piłkarzy Weteranów”,     
e/pismo Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Kluczborku w sprawie     
braków finansowych, 
f/pismo Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Kluczborku w sprawie zmian  
w planie finansowym jednostki, 
g/pismo Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Kluczborku w sprawie    
zwiększenia planu finansowego jednostki,  
h/wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Kluczborku w sprawie   
zakupu patelni elektrycznej i termosów do transportu żywności dla potrzeb Pracowni    
Ćwiczeń Praktycznych w związku z realizacją umowy z PCZ S.A w Kluczborku, 
i/pismo Dyrektora Wojewódzkiego Ośrodka Dokształcania i Doskonalenia Zawodowego  
w Kluczborku w sprawie pokrycia kosztów szkolenia informatycznego dla nauczycieli. 
3.Sprawy oświaty: 
a/uchwała Zarządu Powiatu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa Pani Annie Dzierżan –      
Dyrektorowi Ośrodka Doskonalenia Nauczycieli w Kluczborku do podpisania, realizacji i 
rozliczenia umowy dofinansowania przekazanego przez Narodowy Bank Polski w ramach 
komisji ds. Promocji i Edukacji, 
b/uchwała Zarządu Powiatu w sprawie ustalenia średnich wynagrodzeń pracowników      
administracji i obsługi zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych Powiatu      
Kluczborskiego, 
c/pismo Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Kluczborku w sprawie 
wyrażenia zgody na zatrudnienie pracownika ds. gospodarczo - administracyjnych, 
d/informacja Dyrektora Szkół Ponadgimnazjalnych – RCKU w Bogdańczowicach na temat     
liczebności uczniów w klasach. 
4.Sprawy różne: 
a/uchwała Zarządu Powiatu w sprawie zbycia lokali mieszkalnych stanowiących własność      
Powiatu Kluczborskiego, 
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b/uchwała Zarządu Powiatu w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność     
Powiatu Kluczborskiego, 
c/pismo Caritas Diecezji Opolskiej w sprawie nieruchomości zabudowanej przy 
ul.Sienkiewicza 20 w Kluczborku, 
d/porozumienie z Powiatem Jaworskim w sprawie umieszczenia dziecka pochodzącego z 
Powiatu Kluczborskiego w placówce opiekuńczo-wychowawczej, 
e/aneks Nr 1 do porozumienia Nr 11/PO/2007 z dnia 30.07.2007 r. do porozumienia  
z Miastem Rzeszów w sprawie umieszczenia dzieci pochodzących z Powiatu    
Kluczborskiego w całodobowej placówce opiekuńczo-wychowawczej. 
5.Zatwierdzenie materiałów na sesję Rady Powiatu: 
-projekt uchwały Rady Powiatu w Kluczborku w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu w 
Kluczborku Nr XIX/149/2004 z dnia 24 czerwca 2004 r. dotyczącej ustalenia wysokości     
stawek opłat za zajęcia pasa drogowego, 
-projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli    
zatrudnionych w jednostkach oświatowych Powiatu Kluczborskiego na rok 2008,   
-projekt uchwały Rady Powiatu w Kluczborku w sprawie uchwalenia Regulaminu   
Społecznej Straży Rybackiej. 
6.Wolne wnioski. 
7.Zamknięcie posiedzenia.  

 
Do punktu 2 porządku 

 
Starosta przedstawił sprawy dotyczące finansów: 
a/uchwała w sprawie przeniesienia środków z rezerwy ogólnej budżetu. Starosta wyjaśnił, że 
uchwała powyższa dotyczy uruchomienia środków z rezerwy ogólnej budżetu powiatu na 
2007 rok w wysokości 39.000,-zł, która będzie przeznaczona m.in. na: pokrycie remontu sal 
gimnastycznych w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 – CKU w Kluczborku /5.000,-zł/ 
oraz pokrycie wydatków związanych z pobytem na terenie Powiatu Kluczborskiego delegacji 
z Powiatu Bad Durkheim /34.000,-zł/. 
Pan Starosta stwierdził, że Powiat Kluczborski zgodnie ze złożonym wnioskiem otrzyma z 
Fundacji Współpracy Polsko-Niemieckiej dotację w kwocie 10.000,-zł na promocję powiatu.  
W wyniku tego  kwota 34.000,-zł zostanie pomniejszona do 24.000,-zł. Do projektu nie 
wniesiono uwag. W związku z powyższym Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 
30/99/2007 w powyższej sprawie. 
b/umowa z Urzędem Marszałkowskim Województwa Opolskiego w sprawie spłaty      
zadłużenia Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Likwidacji w 
Kluczborku za wykonane porady chirurgiczne na rzecz SPZOZ w Kluczborku  
w 2001 roku w kwocie 236,40,-zł.   
Pan Starosta poinformował, że na powyższą wierzytelność składają się: 
-należność główna w kwocie 66,-zł. 
-odsetki ustawowe za zwłokę naliczone do dnia 15 marca 2001 r. w kwocie 131,04,-zł.      
-koszty procesu w kwocie 105,-zł. 
Do powyższej umowy nie zgłoszono zapytań w związku z czym Zarząd Powiatu upoważnił   
Starostę oraz Wicestarostę do podpisania umowy Nr FN.I-WS-3100/SPZOZ/29/07 w 
przedmiotowej sprawie.  
c/wniosek Przewodniczącego Powiatowej Rady Sportu w Kluczborku w sprawie propozycji    
wydatkowania środków finansowych budżetu powiatu na zadania w zakresie kultury    
fizycznej w 2008 r. w wysokości 77.000,-zł z określonym podziałem.   
Zarząd Powiatu zapoznał się z propozycjami Przewodniczącego Powiatowej Rady Sportu i 
postanowił o przyjęciu ich jako wniosek do budżetu Powiatu Kluczborskiego na 2008 r., ale z 
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zastrzeżeniem, że proponowane kwoty nie są wiążące, gdyż Zarząd odniesie się do nich 
podczas konstruowania przyszłorocznego budżetu. Jednocześnie Zarząd zobowiązał    
Naczelnika Wydziału Edukacji i Sportu do przedłożenia Zarządowi  informacji na temat ilości 
uczniów z poszczególnych gmin Powiatu Kluczborskiego, którzy uczestniczą w zajęciach 
Młodzieżowego Domu Kultury w Kluczborku w 2007 r. Zarząd zobowiązał również 
Kierownika Biura Funduszy Pomocowych, Mienia Powiatu i Promocji Powiatu do 
przygotowania w terminie do dnia 15.10.2007 r. projektu uchwały Rady w sprawie zasad 
organizacji i przeprowadzania konkursów w zakresie kultury fizycznej w ramach współpracy 
z organizacjami pozarządowymi.  
d/pismo Burmistrza Byczyny w sprawie rozliczenia z dotacji celowej przeznaczonej na 
dofinansowanie imprezy ,,XXV Zlotu Piłkarzy Weteranów”. 
Zarząd Powiatu przyjął rozliczenie Burmistrza Miasta Byczyna z dotacji celowej w kwocie     
3.000,-zł., przyznanej przez Powiat Kluczborski na dofinansowanie imprezy pn. „XXV Zlot    
Piłkarzy Weteranów”. Zarząd zaakceptował przeznaczenie powyższej dotacji na pokrycie    
kosztów noclegów uczestników imprezy.  
e,g/pismo Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Kluczborku w sprawie     
braków finansowych na kwotę 295.353,-zł oraz pismo w sprawie zwiększenia planu     
finansowego jednostki.  
Pan Starosta poinformował członków Zarządu, aby powyższe pisma zostały    
przeanalizowane w niniejszym punkcie, gdyż kwota wnioskowana w jednym z pism       
(24.250,-zł.) również została zawarta w piśmie wcześniejszym z w/w jednostki.  
Zarząd Powiatu po analizie informacji o brakach finansowych w budżecie Zespołu Szkół     
Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Kluczborku oraz po wyjaśnieniach Pani Naczelnik Wydziału        
Edukacji i Sportu zobowiązał Panią Naczelnik oraz Wydział Finansowy do przygotowania 
szczegółowej informacji dotyczącej sytuacji finansowej w/w szkoły oraz wszystkich szkół i 
jednostek oświatowych naszego powiatu i przedłożenia jej Zarządowi w terminie do dnia  
15.10.2007 r. 
f/pismo Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Kluczborku w sprawie zmian    
w planie finansowym jednostki. 
Zmiany powyższe są związane ze środkami, które pozostały po zakupie samochodu       
dostawczego do Pracowni Ćwiczeń Praktycznych w wysokości 600,-zł. Środki powyższe 
planuje się wydatkować na zakup nowych opon do samochodu.   
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrekcji i wyraził zgodę na zmniejszenie 
wydatków w rozdziale 80130 § 6060 oraz ich zwiększenie w rozdziale 80130 § 4210 o kwotę 
600,-zł.   
h/wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Kluczborku w sprawie     
zakupu patelni elektrycznej i termosów do transportu żywności dla potrzeb Pracowni    
Ćwiczeń Praktycznych w związku z realizacją umowy z PCZ S.A w Kluczborku.    
Sekretarz Powiatu wyjaśnił, że po dokonanej analizie przez Panią Skarbnik wynika, iż 
dochody na koniec miesiąca sierpnia wykonane były na poziomie 60% planowanych 
dochodów w jednostce. Zdaniem Sekretarza dochody te zostaną wykonane, ale nie 
przekroczone. W związku z tym, Zarząd Powiatu po ponownym rozpatrzeniu 
przedmiotowego wniosku postanowił, że w chwili obecnej nie ma możliwości zwiększenia 
planu finansowego na zakup wymienionego w w/w piśmie sprzętu na potrzeby Pracowni 
Ćwiczeń Praktycznych. Zakup patelni elektrycznej oraz termosów możliwy jest jedynie w 
ramach środków własnych szkoły lub wypracowanych dodatkowo dochodów.  
i/pismo Dyrektora Wojewódzkiego Ośrodka Dokształcania i Doskonalenia Zawodowego  
w Kluczborku w sprawie pokrycia kosztów szkolenia informatycznego dla nauczycieli. 
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Zarząd po zapoznaniu się z niniejszym pismem negatywnie rozpatrzył powyższy wniosek  
i nie wyraził zgody na pokrycie kosztów szkolenia informatycznego dla nauczycieli  
w kwocie 5.145,-zł. z budżetu powiatu.  
Zarząd po dogłębnej analizie różnych propozycji i rozwiązań postanowił, że jeżeli sprzęt     
komputerowy przyznany w ramach w/w programu szkoła otrzyma jeszcze w bieżącym roku 
to koszty szkoleń nauczycieli powinna pokryć w ramach środków własnych. W przypadku    
otrzymania tego sprzętu w przyszłym roku, środki finansowe na szkolenie nauczycieli    
należy zaplanować w budżecie jednostki na 2008 r. Ponadto zdaniem członków Zarządu    
każda szkoła lub jednostka ubiegająca się o zdobycie pracowni komputerowej powinna    
wcześniej planować w swoim budżecie środki na szkolenia nauczycieli.     
    

Do punktu 3 porządku 
 
Kolejnym punktem posiedzenia były następujące sprawy dotyczące oświaty: 
a/uchwała Zarządu Powiatu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa Pani Annie Dzierżan –      
Dyrektorowi Ośrodka Doskonalenia Nauczycieli w Kluczborku do podpisania, realizacji i 
rozliczenia umowy dofinansowania przekazanego przez Narodowy Bank Polski w ramach 
komisji ds. Promocji i Edukacji.  
Pan Starosta poinformował, że powyższe pełnomocnictwo jest ważne do czasu      
zakończenia realizacji projektu ,,Przedsiębiorcza Szkoła – Przedsiębiorczy Uczniowie”.        
Do powyższej uchwały członkowie Zarządu nie wnieśli uwag przyjmując jednogłośnie      
uchwałę Nr 30/100/2007 w przedmiotowej sprawie. 
b/uchwała Zarządu Powiatu w sprawie ustalenia średnich wynagrodzeń pracowników      
administracji i obsługi zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych Powiatu      
Kluczborskiego. 
Pan Maciej Tomaszczyk zaproponował, aby w przyszłości rozważyć podwyższenie      
wynagrodzenia w/w pracownikom, gdyż może dojść do takiej sytuacji, że pracownicy  
ze względu na zbyt niskie zarobki zaczną odchodzić z pracy.  
Innych uwag nie zgłoszono. W związku z tym Pan Starosta poddał powyższą uchwałę pod      
głosowanie. Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął uchwałę Nr 30/101/2007 w tej sprawie. 
c/pismo Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Kluczborku w sprawie 
wyrażenia zgody na zatrudnienie pracownika ds. gospodarczo-    administracyjnych. 
Pan Starosta wyjaśnił, że do powyższego pisma została przygotowana opinia Naczelnika      
Wydziału Edukacji i Sportu, w której Pani Naczelnik wyraża pozytywną opinię w tej      
sprawie uzasadniając, iż jej zdaniem pracownik ten przejąłby część zadań kadry      
kierowniczej administracji m.in. przygotowanie dokumentacji remontów, nadzoru nad ich      
przebiegiem, stały monitoring placówki. Zdaniem Pani Naczelnik zatrudnienie kierownika      
gospodarczego w znacznym stopniu usprawniłoby pracę Ośrodka i gwarantowałoby      
równomierne rozłożenie zadań realizowanych przez placówkę. Niemniej jednak zatrudnienie 
kierownika gospodarczego do końca roku 2007 musiałoby być sfinansowane w ramach 
środków własnych jednostki.  
Zarząd postanowił, że decyzja w powyższej sprawie o zatrudnieniu w roku 2008 nastąpi po 
dokonaniu analizy wykonania planu wydatków szkół i placówek naszego powiatu w terminie 
do dnia 15.10.2007r.  
d/informacja Dyrektora Szkół Ponadgimnazjalnych – RCKU w Bogdańczowicach na temat     
liczebności uczniów w klasach. 
Pan Starosta stwierdził, że jego zdaniem powinno się wyrazić zgodę na przedstawioną w 
piśmie ilość uczniów. W związku z powyższym Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości       
powyższą informację i zaakceptował aktualną  liczebność uczniów w oddziałach ZSP –       
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RCKU w Bogdańczowicach przyjmując ją 3 głosami za, 1 przeciw i brakiem głosów       
wstrzymujących się.         

Do punktu 4 porządku 
 
Następnym punktem obrad były pozostałe sprawy, skierowane do Zarządu:   
a/uchwała Zarządu Powiatu w sprawie zbycia lokali mieszkalnych stanowiących własność      
Powiatu Kluczborskiego.  
Członkowie Zarządu Powiatu zapoznali się z przygotowanym projektem uchwały, który       
dotyczy wyrażenia zgody na zbycie lokali mieszkalnych wraz z udziałem w częściach      
wspólnych budynku i gruntu stanowiących własność Powiatu Kluczborskiego położonych      
w Kluczborku przy ul. Konopnickiej 13 (w części budynku ZSLT w Kluczborku), na rzecz      
najemców. 
Pan Starosta poinformował zebranych, że w kwestii powyższej występuje wiele      
wątpliwości związanych m.in. z podziałem działki. Do dyskusji nawiązał także Pan 
Wicestarosta, który wyjaśnił, że po przeprowadzonych wcześniej rozmowach z geodetą w 
w/w kwestii należałoby zaproponować mieszkańcom niniejszych lokali, aby zgodzili się na 
podpisanie tzw. ,,służebności gruntowej dla szkoły” oraz, aby taki zapis wprowadzić w akcie 
notarialnym. Zdaniem Wicestarosty do czasu wypowiedzenia się lokatorów w powyższej 
sprawie uchwała ta nie powinna zostać podjęta. 
W związku z powyższym postanowiono, że uchwała ta będzie ponownie przedłożona 
Zarządowi na kolejne posiedzenie.   
b/uchwała Zarządu Powiatu w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność     
Powiatu Kluczborskiego. 
Powyższa uchwała dotyczy wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w 
Polanowicach, gmina Byczyna zabudowanej budynkiem dwukondygnacyjnym, stanowiącej 
własność Powiatu Kluczborskiego na rzecz gminy Byczyna z przeznaczeniem na siedzibę 
środowiskowego hufca pracy. Do uchwały nie wniesiono żadnych zapytań. Zarząd Powiatu 
pomimo swojej decyzji na poprzednim posiedzeniu o wstrzymaniu się z podjęciem tej 
uchwały, jednogłośnie podjął uchwałę Nr 30/102/2007 w przedmiotowej sprawie.  
c/pismo Caritas Diecezji Opolskiej w sprawie nieruchomości zabudowanej przy 
ul.Sienkiewicza 20 w Kluczborku.  
Pan Starosta poinformował, że pismo niniejsze dotyczy zwrotu w/w nieruchomości, która     
została przekazana przez powiat na rzecz Caritas za symboliczną złotówkę uchwałą Rady 
Powiatu z dnia 22 grudnia 2000 roku. 
Zarząd Powiatu przyjął powyższą informację i zobowiązał Kierownika Biura Funduszy    
Pomocowych, Mienia Powiatu i Promocji Powiatu  do przygotowania projektu uchwały     
Rady Powiatu w sprawie bezpłatnego przyjęcia przedmiotowej nieruchomości przez Powiat 
Kluczborski.  
d/porozumienie z Powiatem Jaworskim w sprawie umieszczenia dziecka pochodzącego z 
Powiatu Kluczborskiego w placówce opiekuńczo-wychowawczej. 
Członkowie Zarządu nie wnieśli zastrzeżeń do treści przygotowanego dokumentu i wyrazili     
zgodę na zawarcie porozumienia z Powiatem Jaworskim w sprawie wydatków     
ponoszonych przez Powiat Kluczborski z tytułu pobytu małoletniego dziecka Oliviera 
Plewnia pochodzącego z Powiatu Kluczborskiego, a przebywającego w placówce 
opiekuńczo-wychowawczej – Dom Małych Dzieci w Jaworze. Zarząd upoważnił do 
podpisania przedmiotowego porozumienia Starostę i Wicestarostę Kluczborskiego.   
e/aneks Nr 1/2007 do porozumienia Nr 11/PO/2007 z dnia 30.07.2007 r.   
z Miastem Rzeszów w sprawie umieszczenia dzieci pochodzących z Powiatu     
Kluczborskiego w całodobowej placówce opiekuńczo-wychowawczej. 
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Aneks dotyczy zmiany terminu przekazywania środków finansowych na rzecz Miasta 
Rzeszów z tytułu pobytu małoletniego rodzeństwa Dawida, Przemysława, Mateusza, 
Sebastiana i Żanety Ziomko w w/w placówce. 
Członkowie Zarządu zapoznali się z treścią aneksu do porozumienia Nr 11/PO/2007 nie     
wnosząc do niego żadnych zastrzeżeń. Zarząd upoważnił Starostę i Wicestarostę     
Kluczborskiego do podpisania powyższego porozumienia.  

 
Do punktu 5 porządku     

 
Następnie Członkowie Zarządu przystąpili do zatwierdzenia przygotowanych przez      
wydziały projektów uchwał Rady Powiatu w Kluczborku, przygotowane na najbliższą      
sesję, która odbędzie się w dniu 11 października 2007 r. : 
-projekt uchwały Rady Powiatu w Kluczborku w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu w 
Kluczborku Nr XIX/149/2004 z dnia 24 czerwca 2004 r. dotyczącej ustalenia wysokości     
stawek opłat za zajęcia pasa drogowego. 
W uzasadnieniu do uchwały wyjaśniono, że zmiany w powyższym projekcie uchwały        
związane są z faktem, iż roczne stawki opłat za 1 m2  powierzchni pasa drogowego zajętego         
przez rzut poziomy umieszczonego urządzenia w terenie zabudowanym i niezabudowanym     
nie były zmieniane od 2004 r. i są stosunkowo niskie. W związku z tym wynikła potrzeba     
dostosowania ich do stawek obowiązujących w innych Zarządach Dróg Powiatowych i 
dokonania zmian w tym zakresie.     
-projekt uchwały Rady Powiatu w Kluczborku w sprawie uchwalenia Regulaminu    
Społecznej Straży Rybackiej. 
O zmianę niniejszego Regulaminu Społecznej Straży Rybackiej Zarządu Okręgu Polskiego    
Związku Wędkarskiego w Opolu, który został zatwierdzony uchwałą Rady Powiatu    
wystąpił Wojewoda Opolski w ramach sprawowanego nadzoru specjalistycznego nad    
Społeczną Strażą Rybacką. W latach 1999-2002 rady powiatów zatwierdziły Regulaminy     
SSR w różnych wersjach i w związku z tym wystąpiły różne problemy natury formalnej w 
zakresie działalności tych straży. W celu ujednolicenia przepisów obowiązujących w tej 
kwestii, został opracowany nowy Regulamin zatwierdzony uchwałą Zarządu Okręgu PZW w 
Opolu, który stanowi załącznik do niniejszej uchwały. 
Członkowie Zarządu Powiatu nie wnieśli zastrzeżeń do powyższych dwóch projektów uchwał 
i w drodze głosowania jednogłośnie postanowili o przekazaniu ich na sesję. 
-projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli     
zatrudnionych w jednostkach oświatowych Powiatu Kluczborskiego na rok 2008. 
Zarząd Powiatu zapoznał się wstępnie z powyższym projektem jednakże projekt ten        
wymaga zaopiniowania przez związki zawodowe. Po zaopiniowaniu projekt ponownie     
zostanie przedłożony Zarządowi Powiatu.  

 
Do punktu 6 porządku 

 
Członkowie Zarządu zapoznali się z informacją Naczelnika Wydziału Edukacji i Sportu  
na temat wykonania zaleceń o współdziałaniu dotychczasowych i nowo wybranych 
dyrektorów szkół i placówek oświatowych.     
Zarząd Powiatu przyjął informację w zakresie: organizacji roku szkolnego 2007/2008, 
przekazania mienia oraz powierzenia stanowiska wicedyrektora i innych stanowisk 
kierowniczych. Zarząd postanowił o przeprowadzeniu w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych 
Nr 2 – Centrum Kształcenia Ustawicznego w Kluczborku komisyjnego przekazania mienia 
oraz wszelkiej dokumentacji szkoły nowo wybranemu dyrektorowi.  
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Następnie Pan Starosta przedstawił zebranym wniosek Dyrektora Specjalnego Ośrodka 
Szkolno-Wychowawczego w Kluczborku w sprawie wyrażenia zgody na zatrudnienie na ½ 
etatu pomocy nauczyciela w zespole edukacyjno-terapeutycznym klasy I-III szkoły 
podstawowej w roku szkolnym 2007/2008. Zarząd Powiatu zaakceptował zwiększenie 
zatrudnienia w ramach środków własnych jednostki.           
Innych spraw nie poruszano.  
 

Do punktu 7 porządku 
 
W związku z wyczerpaniem porządku Starosta podziękował wszystkim za udział w obradach 
i zamknął 30 posiedzenie Zarządu Powiatu. 
Na tym protokół zakończono. 
 
       Zarząd Powiatu: 
 
 
     1.Piotr Pośpiech               ……………………………… 
 
 
     2.Mieczysław Czapliński ……………………………… 
 
 
     3.Otylia Skoczylas            ……………………………… 
 
 
     4.Maciej Tomaszczyk       ………………………………. 
 
 
      Protokołowała: 
 
Katarzyna Stanisławska  
 
 
.         
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